
Referat møte i LK Troms 30.09.24 

Sak 1 – info fra kretstrenerne 

13-16 år 

Johannes, Jesper, Hanne K og Sigurd utgjør trenerteamet som samarbeider godt. 

30-40 stk på samling der noen av løperne har klare mål, andre er med for det sosiale 

Oktobersamling – forhåpentligvis på barmark Bardufoss 

Junior: 

35-45 utøverne 

Nesten 50 utøvere på neste samling 

God stemning på samling i Nordreisa og god mat og service på taket. 

Spent på Tromsøsamlinga 

 - Værforbehold? 

 - Tuil arena 

 - KSL arrangerer rulleskirenn eller terrengløp. 

 - Kan NTG bidra mer på planlegging og gjennomføring. (sikre god gjennomføring) 

 - Det er viktig for Tromsøløperne at dette blir en god samling også sosialt!! 

Kanskje 40 på NC? 

Senior: 

Gode på improvisasjon! 

18 stk meldte seg på SNN + 7 på  ELON 2+2+3 

Oppfølgingsansvaret er fordelt på ulike trenere, herunder Jesper, Kristian og Nils 
Magnus. 

2 fellesøkter pr uke i Tromsø 

August hjemmesamling i Tromsø 7-10 stk 

Salten – toppidrettskonferansen i Sulis 

God og nyttig opplevelse for løperne! 

Rulleskirenn på Bestemorenga for ELon og TSNN 

Nordreisasamling – med mange sykdomsforfall. 



SNN er godt i rute 

Samling for TSNN på Bardufoss har vært for dyrt. 

ELON budsjettet er godkjent, løperavtalene kommer i morgen fra Stig. 

Styringsgruppa må gå gjennom budsjettet. 

NM ønsker også revidert kontrakt. 

15-16 årssamling i forbindelse med samlinga i Tromsø. 

Sak 2 økonomi v/Rune¨ 

Budsjettet for Elon er godkjent 

TSNN-Søknad må sendes inn. 

Sak 3 – løst og fast fra Johannes 

Norgescupfinale for JR?? er 25 plasser nok? 

Er Hovden attraktivt nok med sin vanskelige reisevei. 

Om vi åpner for fri påmelding, vil vi da komme over de 25 vi har meldt inn? 

Tromsøsamlinga kommer til  å bli gjennomført uavhengig av værmeldinga. 

Hovedledere til NC – vi har en liste som er komplett 

Odd-Tore Skildrheim tar ansvar for TSNN. 

LTN setter opp smøreteamet. 

Sak 4 – Terminlista v Roger 

Roger gjør siste avklaringer med tour de Ofoten og Skjervøy 

Distanser og stilarter må avklares 

Roger og Espen vasker terminlista i morgen. 

Espen legger ut TD kurs på hjemmesida og i iSonen. 

Terminlista uten distanser og stilarter legges ut snarest. 

Sak 5 - Høstmøtet: 

HK har sendt ut info 

Ny mal for Langrenn fagmøte 

Nytt skipolitisk dokument må være infosak på møtet. 



Høstmøtet skal innstille til ny valgkomite langrenn som skal velges på tinget (Norges 
skiforbunds lov) 

Turrenncup blir infosak på høstmøtet. 

Deltakerpremie og trekkepremie til de som går 5 eller flere turrenn? 

Kanskje egen sponsor og egen premieutdeling! Det viktigste er å skape 
oppmerksomhet og unngå kollisjoner. 

Referent Espen Rognli 

       

 

 


